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  OBČINA GORNJI GRAD 

OBČINSKI SVET 

                                                                                                                  Kocbekova cesta 23, 

         3342 Gornji Grad 
 

  tel: (03) 839-18-50
  fax: (03) 839-18-64 

  E-mail: obcina@gornji-grad.si 

 
Datum: 12. 10. 2023 

Naš znak: 032-9/2023-7 
 

ZAPISNIK 

 

7. redne seje Občinskega sveta Občine Gornji Grad, 

ki je bila dne 12. 10. 2023 ob 18.00 uri v sejni sobi Občine Gornji Grad 

 
Prisotni člani občinskega sveta:  

Marko Bezovšek, Tadej Černevšek, Toni Drobež, Gregor Golob, Peter Letonja, David Stenšak, Ana 

Kaker, Urška Kočnar in Milan Suhoveršnik.  

 

Opravičeno odsotni: Matic Šinkovec in Jože Tevž. 

 

Ostali prisotni:  

Župan Anton Špeh, direktor občinske uprave Zdenko Purnat, Albina Haberman in Blaž Purnat 

sodelavca skupne občinske uprave SAŠA regije ter sodelavki občinske uprave Tina Gutman in Katja 

Stradovnik. 
 

Predstavniki novinarjev: /. 
 

Sejo je vodil župan Anton Špeh, seja je bila snemana na elektronski medij, skrajšan zapisnik je pisala 

Katja Stradovnik. 

 

Za 7. redno sejo je bil predlagan naslednji dnevni red: 

 

1. Ugotovitev sklepčnosti 

2. Pregled in potrditev dnevnega reda 

3. Pregled in potrditev zapisnika 6. redne seje OS z dne 29. junij 2023 

4. Predlog Pravilnika o sprejemu otrok v vrtec 

5. Lokacijska preveritev za določitev obsega stavbnega zemljišča pri posamični poselitvi in  

      individualno odstopanje od prostorskih izvedbenih pogojev, na parc. št. 661, 662, 668/1, 668/2, 

      667 in 664 k. o. 930 – Florjan pri Gornjem Gradu (ID: 3581) 

6. Poročilo o izvrševanju proračuna Občine Gornji Grad v obdobju januar-junij 2023 

7. Predlog Odloka o 1. spremembi Odloka o proračunu Občine Gornji Grad za leto 2023  

8. Predlog Odloka o Proračunu Občine Gornji Grad za leto 2024 – I. obravnava  

9. Predlog Odloka o Proračunu Občine Gornji Grad za leto 2025 – I. obravnava  

10. Vprašanja, pobude in odgovori članom sveta 

11. Razno  

 
K točki 1) 

Župan Anton Špeh je pozdravil navzoče in ugotovil, da je na seji prisotnih 9 svetnikov, zato je seja 

sklepčna. Lista prisotnih je sestavni del zapisnika in se hrani v arhivu občinskega sveta. 
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K točki 2) 

Župan je predstavil dnevni red 7. redne seje Občinskega sveta Občine Gornji Grad. 

Svetniki na dnevni red niso imeli pripomb. 
 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad potrjuje dnevni red 7. redne seje Občinskega sveta Občine 

Gornji Grad. 

 

Ob glasovanju je bilo navzočih 9 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet z 9 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

K točki 3)   

Na predložen zapisnik 6. redne seje svetniki niso imeli pripomb.  
 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad potrdi zapisnik 6. redne seje Občinskega sveta Občine 

Gornji Grad. 

 

Ob glasovanju je bilo navzočih 9 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet z 9 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

K točki 4) 

Tina Gutman je povedala, da gre pri sprejemu pravilnika v večini za usklajevanje zakonskih določb, 

vezanih na spremembe ali dopolnitve Zakona o vrtcih. Poleg uskladitev z zakonodajo je v pravilnik 

dodana novost plačilo akontacije ob oddaji vloge za vpis otroka v vrtec, v višini 100 EUR. V primeru 

vpisa v vrtec se akontacija obračuna pri plačilu vpisnine mesečno, v kolikor vpisa ni šola akontacijo 

zadrži. 

 

Župan je odprl razpravo v katero se je vključil Marko Bezovšek s pripombo glede pravočasne odjave 

iz vrtca za čas počitnic, smiselno bi bilo v pravilniku predvideti sankcije glede ne odjave otrok. 

Tina Gutman je odgovorila, da zato žal ni zakonske podlage, s tovrstnimi težavami se srečujejo vrtci 

tudi v drugih občinah in ne samo pri nas.  

 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad sprejme Pravilnik o sprejemu otrok v vrtec. 
 

Ob glasovanju je bilo navzočih 9 članov občinskega sveta. 
Sklep je bil sprejet z 9 glasovi »za« in z 0 glasov »proti«. 

 

K točki 5) 

Albina Haberman je predstavila postopek lokacijske preveritve. V konkretnem primeru gre za širitev 

stavbnega zemljišča na kmetijsko zemljišče, kar je mogoče v kolikor gre za razširitev obstoječega 

stavbnega zemljišča največ do velikosti 600 m2. Investitor želi v delu širitve ob obstoječih objektih 

zgraditi nov gospodarski kmetijski objekt. Vsi soglasodajalci so izdali pozitivna mnenja. 

Zdenko Purnat je dodal, da se je občina v preteklosti že večkrat soočala s temi postopki, opozoril je da 

je širitev na kmetijska območja mogoča le na območjih razpršene poselitve oz. posamične poselitve na 

namenski rabi A v prostorskem aktu občine. 
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Župan je odprl razpravo h kateri se ni priključil nihče. 

 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad sprejme Sklep o lokacijski preveritvi za določitev obsega 

stavbnega zemljišča pri posamični poselitvi in individualno odstopanje od prostorskih 

izvedbenih pogojev, na parc. št. 661, 662, 668/1, 668/2, 667 in 664 k. o. 930 – Florjan pri 

Gornjem Gradu (ID: 3581). 
 

Ob glasovanju je bilo navzočih 9 članov občinskega sveta. 
Sklep je bil sprejet z 9 glasovi »za« in z 0 glasov »proti«. 

 

K točki 6) 

Blaž Purnat je predstavil polletno poročilo porabe proračuna za leto 2023. V prvem polletju je bila 

glede na plan 50% realizacija prihodkov in 44% realizacija odhodkov. Sledil je kratek pregled glede 

na programsko klasifikacijo. 

Župan je predal besedo članu Odbora za proračun Petru Letonji, ki je povedal, da je odbor pregledal 

poročilo in ga predlaga občinskemu svetu v sprejem. 

 

Župan je odprl razpravo h kateri se ni priključil nihče. 

 

Občinski svet se je seznanil s Poročilom o izvrševanju proračuna Občine Gornji Grad v obdobju 

januar-junij 2023. 

 

K točki 7) 

Blaž Purnat je povedal, da se je potreba po spremembi proračuna občine za leto 2023 pojavila že pred 

avgustovskimi poplavami, dodatni razlogi za spremembe proračuna pa še po njih. V nadaljevanju so 

bile podrobneje predstavljene glavne spremembe proračuna 2023.  

Župan je predal besedo še Petru Letonji, ki je povedal, da so odborniki podrobno obravnavali predlog 

rebalansa in da ga predlagajo v sprejem občinskemu svetu. 

 

Župan je odprl razpravo v katero se je vključil Tadej Černevšek, ki je vprašal zakaj se je 43.000€, ki je 

bilo v načrtu za nakup zemljišča za izgradnjo novega gasilskega doma izbrisalo iz te postavke. Denar 

bi se lahko ustrezno prerazporedil za potrebe nakupa gasilke opreme, ki jo je društvu odnesla 

avgustovska ujma. Gasilsko društvo je namreč že oddalo naročilo za novo opremo v primerljivi 

stroškovni vrednosti. 

Župan in direktor občinske uprave Zdenko Purnat sta povedala, da se bo društvu pomagalo pri nakupu 

potrebne opreme, tako kot je vsakoletni dogovor pri gasilskih društvih, v kolikor bo potreba  nastala že 

v letošnjem letu se bodo sredstva zagotovila z rebalansom proračuna, ki je še v načrtu do izteka leta. 

 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep 

SKLEP: 

Občinski svet sprejme Odlok o prvi spremembi Odloka o proračunu Občine Gornji Grad za leto 2023. 

Občinski svet sprejme spremembo Načrta razvojnih programov za obdobje 2023-2026.  

Občinski svet sprejme spremembo Kadrovskega načrta Občine Gornji Grad za leto 2023 in 2024.  

Občinski svet sprejme spremembo Letnega načrta pridobivanja in razpolaganja z nepremičnim 

premoženjem Občine Gornji Grad za leto 2023. 

 

Ob glasovanju je bilo navzočih 9 članov občinskega sveta 

Sklep je bil sprejet z 9 glasovi »za«, in z 0 glasovi »proti«. 
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K točki 8) 

Blaž Purnat je povedal, da so skupne obrazložitve za predloga proračunov za proračunski leti 2024 in 

2025 v prvi obravnavi. Glavno vodilo priprave proračunov bodo sanacije po poplavah. V letu 2024 ni 

predvidenih javnih razpisov, za leto 2025 obstaja možnost, da se sredstva za javne razpise naknadno 

zagotovijo z rebalansom. V nadaljevanju je sledila predstavitev planiranih projektov v letu 2024 in 

2025.  

Za konec je Blaž Purnat povedal še, da se o predlogih proračunov opravi javna obravnava, predloga 

proračunov se bosta objavila na spletni strani občine in v Uradnem glasilu slovenskih občin, na ta 

način ima javnost možnost podaje amandmaje. Pri tem je opozoril, da mora biti amandma uravnotežen 

(prihodkovna in odhodkovna stran). 

 

Župan je predal besedo Petru Letonji, ki je povedal, da je Odbor za proračun soglasno potrdil sprejem 

predlogov proračunov za leti 2024 in 2025 v prvi obravnavi.  

Župan je dodal še, da se prvič daje v obravnavo dvoletni proračun, ker je glavni namen proračuna 

izvedba sanacijskih del. V nadaljevanju se bodo zadeve reševale z rebalansi glede na stanje denarnih 

tokov in na potrebe. 

 

Župan je odprl razpravo h kateri sta se priključila David Stenšak in Urška Kočnar. 

 

Župan je podal na glasovanje naslednjih sklep 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad sprejme sklep, da se o prvi obravnavi proračuna za leto 2024 opravi 

javna razprava. 

Občinski svet sprejme Odlok o proračunu občine Gornji Grad za leto 2024 v prvi obravnavi. 

Občinski svet sprejme Kadrovski načrt za leti 2024 in 2025. 

Občinski svet sprejme Načrt razvojnih programov za obdobje 2024-2027.  

Občinski svet sprejme Letni načrt pridobivanja in razpolaganja z nepremičnim premoženjem Občine 

Gornji Grad za leto 2024.  
 

Ob glasovanju je bilo navzočih 9 članov občinskega sveta 

Sklep je bil sprejet z 9 glasovi »za«, in z 0 glasovi »proti«. 
 

 

 

K točki 9) 

Dodatnih pojasnil pod to točko ni bilo. Obrazložitve predloga proračuna za leto 2025 so skupne s 

predlogom proračuna za leto 2024 in so bile obravnavane že pod 8 točko dnevnega reda. 

 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad sprejme sklep, da se o prvi obravnavi proračuna za leto 2025 opravi 

javna razprava. 

Občinski svet sprejme Odlok o proračunu občine Gornji Grad za leto 2025 v prvi obravnavi. 

Občinski svet sprejme Načrt razvojnih programov za obdobje 2025-2028.  

Občinski svet sprejme Letni načrt pridobivanja in razpolaganja z nepremičnim premoženjem Občine 

Gornji Grad za leto 2025.  
 

Ob glasovanju je bilo navzočih 9 članov občinskega sveta 

Sklep je bil sprejet z 9 glasovi »za«, in z 0 glasovi »proti«. 
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K točki 10) 

Milan Suhoveršnik je predlagal naj se ceste od »Rgečije« naprej delajo od spodaj navzgor. 

 

Toni Drobež je pohvalil, da so se ceste zasilno lepo uredile in izpostavil, naj se naredi takšen plan za 

sanacijo cest, da se najprej uredijo najbolj kritični cestni odseki.  

 

Toni Drobež je prosil, da se pred jesenskim deževjem uredijo prepusti v Florjanu kjer je nov asfalt. 

 

Ana Kaker je vprašala, če ima občina namen zagotoviti skupne prostore, ki bi jih lahko koristila 

društva, saj večina njih nima svojih prostorov. 

Župan je odgovoril, da je bilo v planu zagotoviti društveni prostor na lokaciji Attemsovega trga 3, 

bivša sejna soba občine. Vendar do izvedbe ni prišlo. 

Ana Kaker je predlagala, da se v informatorju objavijo preprosta navodila za izpraznitev čistilnih 

naprav v gospodinjstvih v izogib morebitnim novo nastalim nesporazumom glede zagotovitve 

subvencije. 

Zdenko Purnat je povedal, da bo komunala objavila navodila, so pa bile informacije o tem že večkrat 

posredovane v javnost. Uporabnik male čistilne naprave plačuje le 10% okoljske dajatve ob postavki, 

da enkrat v 3 letih izvedejo izpraznitev male čistilne z dokazilom (evidenčni list) izvajalca. 

 

David Stenšak je opozoril, da so se na »Kamutovem« plazu znova pojavile nove razpoke. 

 

Grega Golob bi vprašal kdo je določil urno postavko za traktorske ure ob intervencijah za avgustovske 

poplave.  

Župan je povedal, da so se plačevale ure glede na enoten cenik. Praksa občin pa je bila različna, 

nekatere so se posluževale samo kritja stroškov nafte. Občina Gornji Grad pa je krila traktorsko uro v 

višini 35€.  

 

Zdenko Purnat je pozval svetnike naj pošljejo posnetke od poplav.  

 

K točki 11) 

Župan je pod točko razno svetnike seznanil z namero o dokapitalizaciji Komunale Gornji Grad za 

potrebe nakupa nove strojne delovne opreme. Točen znesek dokapitalizacije bo znan v spremembi 

proračuna za leto 2023, ki je v pripravi do konca letošnjega leta. Znesek pa bo določen na podlagi 

pridobljenih ponudb s strani komunale.. 

 

S tem je bil dnevni red za sejo izčrpan, seja je bila zaključena ob 19:47 uri. 

 

Zapisal:                 Župan: 

Katja Stradovnik l. r.                                       Anton Špeh, l. r. 


